

NEW
NOUVEAU

*Gimbal and accessories sold separately

* Gimbal et accessoires vendus séparément



Specifications | Spécifications

Interior dimensions L15.0" x W10.5" x H6.2"
Dimensions intérieures L381mm x W267mm x H157mm

Exterior dimensions L16.7" x W13.4" x H6.8"
Dimensions extérieures L424mm x W340mm x H173mm

Weight (empty) 5.1 lbs | 2.3 kg
Poids (vide)

Available Colors | Couleurs disponibles



Built to organize, protect, carry and survive tough conditions, the NANUK 920 waterproof hard case is impenetrable and indestructible with a lightweight tough NK-7 resin shell and PowerClaw superior latching system. This compact, yet ultra-durable, case features a pre-cut protective foam to protect your your DJI Rs3 Mini and Creator Combo. It offers custom compartmentalized protection for all the components of your setup, including the gimbal, mini quick-release plate, mini tripod as well as accessories and cables. You also have a cut out for the Creator Combo kit (if needed). The interior of the lid features soft, cushioned foam to keep the contents firmly in place and organized when the case is being transported. Photographers, videographers, drone pilots and enthusiasts trust NANUK to protect their most valuable gear.

Construit pour organiser, protéger, transporter et survivre aux conditions difficiles, la mallette rigide étanche NANUK 920 est impénétrable et indestructible avec une coque en résine légère et résistante NK-7 et un système de verrouillage supérieur PowerClaw. Cette mallette compacte, mais ultra-durable, comporte une mousse de protection prédécoupée pour protéger votre DJI RS3 Mini et le Creator Combo. Il offre une protection compartimentée sur mesure pour la nacelle, la plaque RS Mini, le trépied ainsi que les accessoires et câbles. L'intérieur du couvercle comporte une mousse souple et rembourrée pour maintenir le contenu bien en place et organisé lors du transport de la mallette. Les photographes, les vidéastes, les pilotes de drone et les passionnés font confiance à NANUK pour protéger leur matériel le plus précieux.



POWERCLAW
Superior Latching System
Système de verrouillage



WATERPROOF
IP67 Rated
Étanchéité Norme IP67



INDESTRUCTIBLE
NK-7 Resin
Résine NK-7



CERTIFICATIONS
Laboratory Tested
Tests en laboratoire



LIFETIME
Warranty
Garantie à vie limitée



Foam Features | Caractéristiques de la mousse

- 1** - Gimbal
Nacelle
- 2** - DJI Mic Charging Case
Étui de recharge DJI Mic
- 3** - Cables and accessories
Câbles et accessoires
- 4** - RS Mini Quick-Release Plate
Plaque RS Mini à libération rapide
- 5** - RS Mini Tripod
Trépied RS Mini

UPC Code Code UPC	Item Number No. article	Description Description
666365056252	920S-080BK-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Black
666365056344	920S-080OR-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Orange
666365056283	920S-080YL-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Yellow
666365056269	920S-080SV-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Silver
666365056276	920S-080OL-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Olive
666365056306	920S-080GP-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Graphite
666365056313	920S-080BL-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Blue
666365056337	920S-080RD-0A0-C1040	Nanuk Case w/foam for Ronin-S 3 Mini - Red